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§ 5   

Överenskommelse gällande förskolan Körsbärsvägen 
16-18 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden godkänner tjänsteutlåtandet. 

2. Omedelbar justering. 
 
Ärendet 

Östermalms stadsdelsnämnd hyr en förskolelokal i fastigheten 

Körsbäret 4 på Körsbärsvägen 16-18, i en del av lokalen finns 

även fältassistenterna. Hyresavtalet har nu sagts upp för 

avflyttning av Hyresvärden Brf Körsbärshagen per den 30 

september 2016. Skälet för uppsägningen är en förestående 

ombyggnad samt att lokalen skall ändra brukningsändamål till 

bostadsändamål.  

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 24 maj 2016. 

Dnr 2016-319-2.6. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Vice ordförande Therese Carlborg m.fl. (M) och tjänstgörande 

ersättare Mats Hasselgren (L) anmälde ett särskilt uttalande 

enligt följande. 

 

Förskolan är det första steget i det livslånga lärandet och är för 

många barn det första steget mot att bli en självständig individ 

som kan utveckla sina egna förmågor och intressen. Tiden i 

förskolan ska vara en tid av omsorg, lek och lustfyllt lärande 

med utgångspunkt i varje barns förmåga, lust och vilja att lära. 

 

Östermalms förskolor har under Alliansens styre varit en 

mycket uppskattad verksamhet med några av landets minsta 

barngrupper, genomgående hög kvalitet och stor mångfald i 

pedagogiska inriktningar. Den senaste tertialrapporten visar 

dock på att barngruppernas storlek och antalet förskolebarn per 

medarbetare ökar.  

 

För att möta behovet av förskoleplatser på Östermalm behövs ett 

stabilt utbud av förskoleplatser. Vi noterar att både Förskolan 

Fältöversten och Körsbärets förskola under 2017 kommer att 
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flytta från sina nuvarande lokaler till Rudammen respektive 

Sandhamnsgatan/Lindarängsvägen. Vi i Alliansen betonar 

vikten av långsiktig planering och riskanalys i syfte att effektivt 

möta behovet av förskoleplatser på lång sikt. Med förvissningen 

om ett stabilt utbud av förskoleplatser kan familjernas trygghet 

öka. 

 
Ersättaryttrande 

Ersättarna Malin Björk (C) och Steven Crosson (KD) anmälde 

att om de hade tjänstgjort i nämnden hade de ställt sig bakom 

moderaternas och liberalernas uttalande. 

 

 

 

 


